
 

 

 

 

Conf. univ.dr. Cristina-Ioana ALEXE de la Universitatea „Vasile Alecsandri” din Bacău a 

fost aleasă vicepreședinte al Federației Române de Atletism 

 

Comunicat de presă 
 
 

Vineri, 11,04.2025, a avut loc Adunarea Generală a Federației Române de Atletism, cu 

participarea a 204 delegați ai structurilor sportive afiliate, cu drept de vot, care și-au ales noua 

conducere pentru mandatul 2025-2029.   

În echipa noului președinte, campioana olimpică Constantina DIȚĂ, a fost votată pentru funcția 

de vicepreședinte Cristina-Ioana ALEXE. De asemenea, pentru funcția de membru în Consiliul 

Federal a fost votat Tudorel GHERASĂ (președinte al Asociației Județene de Atletism Bacău și 

director al Direcției Județene de Sport Bacău). 

În prezent, Cristina-Ioana ALEXE este conferențiar universitar doctor la Universitatea 

„Vasile Alecsandri” din Bacău,  Facultatea de Științe ale Mișcării Sportului și Sănătății și director 

al Clubului Sportiv Universitar „Știința” din Bacău. 

 Ambii reprezentanți ai Bacăului, votați în cadrul Adunării Generale a Federație Române 

de Atletism, dețin o expertiză în domeniu de peste 20 de ani. 
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